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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. ~ (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Kásler Miklós emberi erőforrásokért felelős miniszternek

,,Hány fő gyógypedagógus hiányzik jelenleg Borsod-Abaúj-Zemplén megyéből tankerületi
központokra lebontva?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A korábbi években több ezer gyógypedagógus hagyta el szakmaját, vagy ment inkább külföldre
dolgozni a jobb megélhetés reményében. Ha 2018 októberében végignézzük a kozigallas.gov.hu
állásportálját azt látjuk, hogy rendkívül sok intézmény keres gyógypedagógust. Meglepő módon ez
év közepén a Mészáros Lőrinc érdekeltségében álló Mediaworks egyik lapja is lehozott egy hírt - a
megszokott propagandával szemben véletlenül leírta a szomorú valóságot -, miszerint az egyik
gyógypedagógiai intézmény vezetőjének elmondása szerint a Ceglédi Tankerülethez tartozó három
módszertani intézményből összesen 27 gyógypedagógus hiányzik.

Közel egy éve járta be a sajtót a hír, hogy az előző tanév indulásakor elképesztően magas volt a
gyógypedagógusok hiánya az országban. A Klebelsberg Központ akkor kiadott adatai szerint Borsod
Abaúj-Zemplén, Heves, Szabolcs-Szatmár-Bereg, Zala és Tolna megyékben is a szakszolgálati
státuszok számában nagyon magas volt a többletigény. A fejlesztő-nevelő oktatásban részt vevő, tehát
a súlyosan és halmozottan fogyatékos gyermekek száma évről évre növekszik, indokolt lenne tehát,
hogy a gyógypedagógiai ellátásban arányaiban növekedjen a pedagógusok száma.

Magyarország Alaptörvénye (2011. április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy hány fő gyógypedagógus hiányzik jelenleg Borsod-Abaúj-Zemplén megyéből
tankerületi központokra lebontva?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. október,, ts"
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Dr. Gurmai Zita
országgyűlési képviselő
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